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§ 12 
Motion om driftcentral. Remissvar  
FSK 2020/616 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar kontorets 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Ordföranden Dennis Wedin m.fl. (M), Emilie Fors (L), Martin 
Hansson (MP), John Kåberg (C), vice ordföranden Jan 
Valeskog m.fl. (S) och Peter Wallmark (SD) föreslår (se beslutet). 
 
Clara Lindblom m.fl. (V) föreslår att fastighetsnämnden beslutar att 
tillstyrka motionen samt att därutöver anföra följande: 
  

Remissvaret utgår från att motionen skulle föreslå att 
driftcentralen skulle upphandlas, vilket mycket riktigt skulle 
kunna innebära både säkerhetsrisker och ökade kostnader. Nu 
syftar dock inte till att upphandla driften av stadens 
fastigheter, utan utveckla den i stadens egen regi. 
  
Ett sätt skulle kunna vara en eller flera driftcentraler, 
alternativt ett kompetenscentrum som kan bidra till 
innovation och utveckling av befintliga system. För SISAB:s 
del har den egna driftcentralen inneburit att bolaget under 
åren 2012 – 2019 minskat sin energianvändning med 34 
procent, vilket motsvarar 18 500 ton koldioxid. Stora 
kostnadsbesparingar genom effektiviseringar av driften har 
också kunnat göras. 
  
Vi tycker det är tråkigt att kontoret avfärdar förslaget om ett 
utvecklat stads- och koncernövergripande arbete kring driften 
och energianvändningen i våra fastigheter. Även om 
fastighetsnämndens bestånd skiljer sig avsevärt från SISAB:s 
är vi övertygade om att även denna nämnd hade kunnat dra 
nytta av ett utökat samarbete. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds av 
ordföranden Dennis Wedin m.fl. (M), Emilie Fors (L), Martin 
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Hansson (MP), John Kåberg (C), vice ordföranden Jan 
Valeskog m.fl. (S) och Peter Wallmark (SD). 
  
Reservation 
Clara Lindblom m.fl. (V) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
 
Handlingar i ärendet 
 FSK 2020/616-2 (Godkänd - R 1) Motion om driftcentral. 

Remissvar 
 FSK 2020/616-3 Bilaga 1 Motionen 
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